封面

产品功能简介Product Features
首先非常感谢您购买永诺产品，YN0906是专业的微型LED摄像灯，它亮度高、色温准、携带方便、还能在单反相机上面同步闪光。 

Thank you for purchasing Yongnuo products. As a kind of professional micro-LED video light, YN0906 features high brightness, accurate color temperature, high portability and sync flash on SLR camera. 
注意事项Precautions 
1， 不要使产品受到强烈振动，否则可能引起产品故障。
2， 长时间不使用时，请将产品的电池取出。

3， 安装电池时极性切勿弄反，否则电池可能渗漏腐蚀性液体、发热或爆炸。

4， 请勿置于高温中，如阳光直射下饿封闭汽车内、控制面板等高温地方。

5， 请保持干燥，勿用湿手接触产品，亦不可将产品浸入水中或暴露雨中，否则可能导致无法正常使用，甚至损坏。

6， 请勿在易燃易爆的场合中使用，违反此警告可能引起爆炸或火灾。
7， 本产品涉及电池，关于电池的使用请严格按照相关规定，否则引起财产损失或人身伤害。
1， Protect the product against strong vibration that may cause product failure.  

2， Please remove the battery when the product is to be kept unused for a long period of time.  

3， Do not mistake the polarities when installing the battery, or the battery may discharge corrosive liquid, generate heat or explode. 

4， Do not place this product in high-temperature areas such as closed car in direct sunlight and control panel etc. 

5， Please keep the product dry and never touch it with wet hands; do not immerse the product in water or expose it to rain water since this may lead to abnormal operation or even damage. 

6， Do not use this product in flammable and explosive situations; the violation of this warning may cause an explosion or fire.  

7， This product is used with battery. Please use the battery in strict accordance with relevant provisions, or property damage or personal injury may be caused. 
YN0906部件说明
1， 电源开关

2， 闪光切换按钮

3， 亮度增加按钮

4， 亮度减少按钮

5， 白色柔光片
6， LED灯珠
1， Power switch
2， “Flash switch” button 
3， “Brightness +” button
4， “Brightness -” button
5， White diffuser
6， LED lamp bulb 
1， 电池仓门/3200k色温片

2， 闪光指示灯

3， 热靴固定旋钮
4， 热靴座
5， 热靴触点

6， 磁铁
1， Battery compartment door/3200k color temperature sheet 
2， Flash indicator lamp 
3， Hot shoe fixation knob 
4， Hot shoe block 
5， Hot shoe contact 
6， Magnet
规格

	工作电压：
	4枚AA碱性电池或AA镍氢（Ni-MH）电池
	平均寿命：
	20000小时

	功耗：
	3.5w
	体积：
	100*78*35mm

	色温：
	5500k
	重量：
	118g

	显色性：
	≥85%
	色温转换：
	5500K/3200K

	光照角度：
	50度
	所含物品：
	摄像机（1），摄像灯支架（1），说明书（1）


Specification 
	Operating voltage: 
	4 AA alkaline cells or AA Ni-MH cells 
	Average life: 
	20000h 

	Power consumption:
	3.5w
	Volume: 
	100*78*35mm

	Color temperature: 
	5500k
	Weight: 
	118g

	Color rendering property: 
	≥85%
	Color temperature conversion: 
	5500K/3200K

	Illumination angle: 
	50 degrees 
	Items provided: 
	Video camera (1), video light bracket (1), instruction manual (1)


产品安装
Product Installation 
1，安装电池  Installation of Battery
按箭头指示方向将电池盖打开，按电池仓中的指示符号正确安装电池，确保正负极方向正确。 
Open the battery cover in the direction indicated by the arrow and install the battery properly according to the indicator symbols inside battery compartment while ensuring correct direction of positive and negative polarities. 
2，安装摄像灯    Installation of Video Light 
a 将摄像灯安装到摄像机/相机上面，转动固定旋钮到最高点，将摄像灯热靴座完全推入像机/相机热靴座，转动固定旋钮拧紧。

a. Mount the video light onto video camera/camera and turn the fixation knob to the highest point; push the hot shoe of video light completely into the hot shoe block of video camera/camera and turn the fixation knob to tighten it.
 要取下摄像灯，请先松开固定旋钮，然后从摄像机/相机热靴中推出。
To remove the video light, please loosen the fixation knob and then push it out of the hot shoe of video camera/camera.
b 将摄像灯安装到灯架上面b. Mount the video light onto lamp bracket 

如果您的摄像机没有热靴座，可利用附带的灯架进行安装。将摄像灯热靴座完全推入灯架上面的热靴座，转动固定旋钮拧紧。将摄像机/相机通过底部的三脚架插孔（1/4英寸）固定在灯架上，旋转灯架底部的固定螺丝，将其拧紧。
If your video camera is not provided with hot shoe block, the attached bracket could be used for installation. Push the hot shoe block of video light completely into the hot shoe block on lamp bracket and then turn the fixation knob to tighten it. Fix the video camera/camera onto lamp bracket via tripod jack (1/4 inch) at the bottom and turn the retaining screw at the bottom of lamp bracket to tighten it.
使用方法Use Method 
1， 开启电源   Turn on the Power 
长按电源按钮1秒，点亮摄像灯。使用完毕后，长按电源按钮0.3秒，即可关闭电源。
Press the power button for 1 second to activate the video light. Press the power button for 0.3 seconds to turn the power off after the use. 
2，调节亮度  Adjust the Brightness 
可根据拍摄环境调节摄像灯的亮度，YN0906亮度调节可分为16级，按侧面的“+”或“-”可逐级增加或降低发光亮度，亦可长按按钮实现亮度的连续递增或递减。
The brightness of video light could be adjusted according to shooting conditions. The brightness adjustment of YN0906 can be divided into 16 steps; press "+" or "-" button at side face to increase or decrease the brightness step by step or long-press the button for increase or decrease of brightness. 
2， 切换闪光模式Switching of Flash Mode 
当您使用单反相机拍照时，可选择闪光模式，按一下闪光切换按钮，摄像灯熄灭，背后红
色指示灯亮，此时按下快门，YN0906会与快门同步闪光。（此功能可兼容佳能尼康带热靴卡口的相机）
When using a SLR camera to take pictures, you can select the flash mode. When the flash switching button is clicked, the video light would go off and the red indicator lamp at the back would go on; press the shutter at this point, and YN0906 would flash in sync with the shutter (this function is compatible with Canon and Nikon cameras with hot shoe mount). 
4，更换3200k色温板   Replacement of 3200k Color Temperature Sheet
当您需要3200k色温的灯光时，可将白色柔光板与电池仓门（3200k色温板）互换。

When the light with a color temperature of 3200k is required, you could exchange the white diffuser with battery compartment door (3200k color temperature). 
本说明书中的功能依据本公司测试条件。设计和规格如有变更，恕不另行通知。
本说明书中的永诺（YONGNUO）微标是深圳市永诺摄影器材股份有限公司在中国或和其他国家（地区）注册商标或商标。其他所有商标均为其各自所有者拥有。
The function of this manual are based on test conditions of our company. Further notice will not be guven if the design and specifications change

The YONGNUO logo inthis manual includes the registered trademark or trademark of Shenzhen Yongnuo Photography Equipment Co.，Ltd in China or/and other countries（regions）. All other trademarks are the property of their respective owners. 

深圳市永诺摄影器材股份有限公司

地址：深圳市华强北路赛格科技园二栋西A511室

售货电话：40000 1 3888

网址：www.yongnuo.com..cn

